

《单词百科:intuitively是什么意思?intuitively怎么发音?intuitively的解释和用法》

英语单词intuitively是什么意思?intuitively怎么读?intuitively怎么发音?简答网为您整理了intuitively的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



intuitively怎么读

intuitively的读音:[ɪ n'tju: ɪ t ɪ vl ɪ]

intuitively的意思

1、adv.直觉地, 直观地;由直觉而得地;

intuitively的近义词

1、**automatically** adv.自动地;机械地;无意识地;

2、**by instinct** 出于本能;

- 3、**innately** adv.天赋地;内在地, 固有地;
- 4、**instinctively** adv.本能地;
- 5、**naturally** adv.自然地;理所当然地;合理地;天生地;

intuitively的双语例句

- 1、Intuitively enough, the fundamental building block of operational transforms are operations themselves.

够直观的, OT的基本构建骨架就是操作本身.

- 2、She intuitively understood his need to be alone.

她凭直觉就知道他需要独处.

- 3、Terry intuitively reciprocates and becomes frustrated and conflicted by his decidedly unprofessional feelings for her.

特里也直觉地感到了这一点,而且为自己这种显然非职业的情感感到沮丧和矛盾.

- 4、Its concept is familiar to most people and intuitively clear.

它的含义通俗易懂直观清晰.

- 5、The simulated result can be intuitively demonstrated by VR technique.

通过VR技术可使仿真结果直观的表现.

- 6、I revolted against him intuitively, wanted to get rid of him, but could not.

我对他也有一种直觉的反感,老想摆脱他却摆脱不了.

- 7、We intuitively grasp this, and this knowledge underlies the anxiety that we feel about nature's loss.

直觉上,我们完全理解这一点,我们对大自然的破坏所感受到的焦急正是基于这种认识.

- 8、Intuitively reflect the composition of pharmaceutical machinery, as the work the working principle.

直观地反映出制药机械的构成,工作原理以及工作情况.

9、Anyone who has done laundry has intuitively used this tactic.

在洗衣店工作过的任何人都会凭直觉来采用这一策略。

10、Trading intuitively is the most advanced stage of development.

凭直觉交易是交易的最高境界。

11、When visualization technique is applied in some fields, the users can understand the processes intuitively.

当可视化技术应用于某一领域中时, 用户可以非常直观的了解相应的过程。

12、Some of the ideas are very intriguing and sound intuitively plausible.

有些想法非常吸引人, 听起来觉得很有道理。

13、He seemed to know intuitively that I must be missing my mother.

他似乎凭直觉知道我肯定在想母亲。

14、He seemed to know intuitively how to do it.

他似乎凭直觉知道如何做。

15、We understand metaphors intuitively, but what does that really mean?

我们凭直觉理解隐喻, 但直觉真正的意思是什么?

以上是简答网为您整理的intuitively怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于intu

itively的用法、intuiti

vely的释义、intuitively的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/intuitively>